
 

Concept verslag van het Presidium op 18 april 2023 

Aanwezig: de heer Roest (voorzitter), de heer Verheij, de heer Faber, de heer Heukels, 

mevrouw Zoetmulder, de heer Van der Veldt, de heer Koster, mevrouw Smit (plv. griffier) en 

de heer Van Beek (griffier). 

Afwezig: mevrouw Roos en de heer Slewe 

1. Opening, mededelingen en berichten van verhindering 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  

Er is een bericht van verhindering ontvangen van mw. Roos en dhr. Slewe. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt, met aanvulling van de onderwerpen extra vergaderingen i.v.m. 

vaststellen asiellocatie en klachten tegen burgemeester en griffie(r) vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van het verslag van 14 maart 2023. 

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen; het verslag wordt vastgesteld. 

 

4. Korte terugblik raadsvergadering van 16 en 30 maart 2023 

Ten aanzien van de vergadering van 16 maart 2023 brengt de voorzitter twee zaken 

in:  

1. Het hoofdelijk stemmen inzake agendering van stukken van de LIS.  

Dit is een tijdrovende actie, waarvan niet duidelijk is welk doel het dient. Immers 

bij reguliere (elektronische) stemmingen is ieders stemgedrag ook duidelijk. De 

leden beamen dat het een recht is, waarvan niet duidelijk is welk doel met het 

gebruik in dit kader gediend wordt.   

2. De procedures rond initiatiefvoorstellen.  

In de vergadering is de gelegenheid gegeven aan één raadslid om een 

initiatiefvoorstel van de agenda af te halen. Dit is evenwel in strijd met de regels. 

Voor elke agendawijziging is een ordevoorstel nodig waar de gehele raad over 

stemt.  

In aansluiting op dit laatste geeft de griffier een toelichting op de regels in het RvO 

over initiatiefvoorstellen. Kort samengevat: er is pas sprake van een initiatiefvoorstel 

indien dit ingediend is bij de raadsvoorzitter. Die brengt dit ter kennis bij het college. 

Het college besluit of het wensen en bedenkingen wil formuleren. Het eerste 

moment dat dit kan is in de eerstkomende collegevergadering. In het geval het 

college wensen en bedenkingen wil formuleren is daar een redelijke termijn voor 

nodig. Nadat het college de wensen of bedenkingen ter kennis van de raad heeft 

gebracht (of kenbaar heeft gemaakt geen wensen of bedenkingen te willen 



formuleren) wordt het initiatiefvoorstel geagendeerd voor de eerstvolgende 

raadsvergadering waarvan de agenda nog niet gepubliceerd is.  

Het presidium verzoekt de griffier deze procedure onder de aandacht van de gehele 

raad te brengen; de griffier zegt toe dit te doen.  

 

Er zijn geen andere opmerkingen over beide raadsvergaderingen.  

 

5. Vooruitblik raadsvergadering 20 april 2023 

Deze raadsvergadering kent een overzichtelijke agenda. Op dit moment zijn nog geen 

moties of amendementen bekend, en is er één verzoek gebruik te mogen maken van 

het vragenhalfuur. 

 

6. Toelichting werkzaamheden interim-griffier 

De griffier stelt het op prijs wat toe te mogen lichten. Eerst licht hij zijn opdracht toe. 

Naast de reguliere griffierstaken is hij gevraagd specifiek aandacht te besteden aan 

de positionering en werkwijze van de griffie, dit in relatie tot de raad en de context 

van Bloemendaal. Daarnaast is hij gevraagd te zien naar mogelijke structurele 

verbeteringen van het politieke proces.  

Vervolgens geeft hij een korte reflectie op de reeds gevoerde gesprekken met 

raadsleden/fracties. Hij verwacht hierbij geen verrassingen te benoemen. Naast alle 

positieve zaken is er kritiek op de (te) lange duur van besluitvormingsprocessen, (te) 

korte voorbereidingstijden, ad hoc keuzes voor bijv. procedures en de volle agenda’s. 
Hij kan deze zaken uit eigen waarneming beamen, en noemt nog als persoonlijke 

bevinding dat er relatief veel tijd en energie gestoken wordt in ‘persoonlijke’ 
kwesties en in procedures, en dat er – daardoor – minder aandacht wordt gegeven 

aan inhoud en besluitvorming.  

Het presidium toont zich niet verrast. Wel worden goede ontwikkelingen 

gememoreerd, zoals de activiteiten van de groep “jonge” raadsleden en de 

werkgroep geluidsoverlast.  

Ook worden nog enkele concrete problemen aangehaald, zoals het onevenwichtig 

gebruik van spreektijden. Men is zich bewust dat de raad zelf verantwoordelijk is 

voor dergelijk gedrag maar zou toch gediend zijn van goede adviezen. De griffier 

wordt gevraagd hier ook aandacht aan te besteden. 

De griffier is zich bewust slechts een korte periode te hebben om met deze 

informatie aan de slag te gaan. Wat hij wil gaan doen is – met de griffiemedewerkers 

– investeren in de verdere ontwikkeling van de griffie, en voor de raad – op basis van 

zijn analyses – adviezen/suggesties formuleren en een aantal concrete voorstellen 

voorleggen, bijv. inzake het RvO.  

De heer Heukels vraagt een (tijds)planning; de griffier geeft aan hiervoor te zorgen.   

 

7. Toegevoegde agendapunten: 

A. Extra vergaderdata 

De voorzitter licht toe dat door de commissie grondgebied in zijn vergadering van 

4 april jl. een breed gedragen verzoek is gedaan extra vergaderingen te beleggen 



om een raadsvoorstel voor het concept regionaal plan Kennemerland opvang 

asielzoekers te kunnen voorbereiden en behandelen. De agendacommissie heeft 

‘naar eer en geweten’ aan deze wens inhoud gegeven. En – gezien de politieke 

gevoeligheid – aan het presidium gevraagd deze keuzes te bevestigen. De leden 

van het presidium geven aan kennis genomen te hebben van diverse meningen 

uit de raad over dit voorstel, maar komen tot de conclusie dat de 

agendacommissie goed werk heeft verricht en stemt in met het gekozen proces.  

 

B. Klachten 

De voorzitter meldt dat er door een raadslid een klacht is ingediend tegen 

burgemeester en griffier over de wijze van opereren in de agendacommissie en 

dat er door een ander raadslid  een klacht is ingediend tegen de griffier wegens 

invloed op zijn controlerende taak. Voor dergelijke klachten is er geen specifieke 

regeling. Daarom legt hij de vraag voor hoe hier mee om te gaan.  

Er volgt een brede gedachtewisseling over de verschillende wijzen om dit op te 

pakken en de wenselijkheid daarvan.  

Conclusie van het presidium is: de klagers te informeren dat het presidium 

hierover gesproken heeft en tot de conclusie is gekomen dat men kennis heeft 

genomen van de klacht en men geen aanleiding ziet hier actie op te ondernemen. 

Voor het presidium is het dan afgedaan. Indien klagers toch een vervolg willen, 

dan kunnen zij zich wenden tot de raad. De werkgeverscommissie wordt 

geïnformeerd, vanwege de werkgeversrol voor de griffier.  

 

8. Rondvraag  

 De voorzitter maakt melding van het klemmende verzoek van de facilitaire 

dienst aan de raad(sleden) om geen vergaderingen e.d. te plannen op 

momenten dat het gemeentehuis gesloten is. Deze dienst moet zich al erg 

plooien om aan alle bestaande verplichten een goede invulling te kunnen 

geven. 

Het presidium staat positief tegenover dit verzoek en wil het graag ter harte 

nemen. Voorts worden nadrukkelijk de complimenten uitgesproken voor de 

facilitaire dienst. 

 Mw. Smit brengt het verzoek in om aan de raadscyclus van mei/juni het 

raadsvoorstel ter benoeming van de nieuwe accountant te mogen toevoegen. 

Dit is abusievelijk niet aan de agendacommissie voorgelegd, daarom is voor 

het verzoek bij deze gelegenheid gekozen.  Het presidium stemt in met het 

verzoek. 

 De heer Heukels heeft in de media kennis genomen van het feit dat een 

raadslid in Heemstede stopt met haar raadswerk, omdat ze in dienst treedt bij 

de gemeente Bloemendaal. De voorzitter licht toe dat recent een strategisch 

adviseur tevens bestuursadviseur is benoemd, die er zelf voor heeft gekozen 

haar raadslidmaatschap op te geven.  

 De heer Heukels heeft nog een tweede punt. Hij vraagt zich af wie 

verantwoordelijk is voor het terrein rondom Oldenhove. De voorzitter geeft 



aan dat dit wethouder Gamri als projectwethouder hiervoor bestuurlijk 

verantwoordelijk is.  

 Tenslotte maakt de voorzitter melding van een wijziging van de 

Gemeentewet, welke op 1 april 2023 in werking is getreden inzake nieuwe 

regels voor de geheimhouding van informatie. De griffier geeft aan dat de 

raad hier binnenkort meer informatie over krijgt.  

 

9. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten. 


